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Premierul Orban: Obiectivul nostru fundamental este digitalizarea ANAF

Premierul Ludovic Orban a declarat luni ca obiectivul fundamental al Guvernului este digitalizarea ANAF.

"ANAF nu are compartiment informatic de digitalizare. De digitalizarea ANAF se ocupa compartimentul din

Ministerul Finantelor, care întâi probabil trebuie sa digitalizeze Ministerul Finantelor. Nu o sa asteptam înfiintarea

unui compartiment. Aici avem câteva obiective foarte clare în ceea ce priveste digitalizarea ANAF. Am facut pasi

în aceasta directie. E adevarat mici. Pe de alta parte, pasii mari nu poti sa-i faci în sase luni dintre care patru luni de

criza. Aici au fost finantari de la Banca Mondiala pentru digitalizarea ANAF. Banii nu au fost folositi. Aici au fost

obligati toti oamenii de afaceri sa-si cumpere case de marcat cu transmitere a informatiilor online si ANAF, de trei

ani de zile, nu si-a cumparat serverele pe care sa se poata centraliza informatia respectiva. (...) Şi-au luat scanerele

în vama din care nu a functionat niciodata niciun scaner din vama. Au fost cumparate pe post de mobilier pentru ca

niciodata cei care operau aceste scanere nu au avut niciun interes sa functioneze. Obiectivul nostru fundamental

este digitalizarea ANAF", a spus Orban, la Adunarea membrilor Coalitiei pentru Dezvoltarea României.

El a precizat ca în nomenclatorul meseriilor nu exista cea de arhitect de aplicatii.

"Este un obiectiv asumat, el se va derula atât de repede cât este posibil. Deja am facut câtiva pasi si acesti pasi vor

continua'', a dat asigurari premierul.

Orban a precizat ca OUG care a instituit obligativitatea pentru autoritatile si institutiile publice sa comunice online

cu cetatenii nu vizeaza numai starea de urgenta si cea de alerta.

"Este o ordonanta care, daca nu va fi modificata de Parlament, genereaza aceasta obligatie perpetua, obligatia

aferenta de a îsi achizitiona sisteme fie de intranet, fie aplicatii care sa le permita în functie de tipul de servicii pe

care îl deruleaza sa poata sa realizeze acest lucru online", a adaugat premierul.

Şeful Guvernului a mai aratat ca absenta digitalizarii s-a resimtit în domeniul sanatatii în aceasta perioada.

"Aplicatia pentru cardul de sanatate trebuie regândita. Daca nu prelungeam de la 1 iulie valabilitatea cardului de

sanatate ramâneau în pom toti asiguratii", a mai afirmat Ludovic Orban.
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